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Suci ne mogu birati i moraju biti spremni. No ako postupak dođe do suda, onaj tko 
će biti zadužen za predmet Agrokora trebat će svaku moguću logističku pomoć

ĐURO SESSA, PREDSJEDNIK VRHOVNOG SUDA

Pravosuđe može iznijeti 
slučaj Agrokora do kraja...

O stanju u pravosuđu, najnovijem 
izvješće Europske komisije, ali i 
nepovjerenju građana u ovu granu 

vlasti, ali i kako poboljšati pravosuđe da 
ono bude brže, efikasnije, ali i pravednije, 
govori predsjednik Vrhovnog suda Đuro 
Sessa. 
Express: Prema redovitom godišnjem 

izvješću Europske komisije o stanju 
pravosuđa u EU, Hrvatska je zemlja s 
najviše sudaca prema broju stanovnika i 
najviše neriješenih sudskih procesa, dok 
smo u trošenju javnog novca na pra-
vosuđe, izraženog po postotku BDP-a, 
visoko na ljestvici. Tko je najodgovorniji 
za ovakvo loše stanje?
To su podaci za 2016. Od tada do danas 
ima oko 100 sudaca manje. Samo u 2017. 
broj sudaca se smanjio za više od 50. Kad 

se pravedno i pošteno čita taj EU semafor, 
tad se vidi da smo po broju novopristiglih 
predmeta na sudovima 6. u EU. Primamo 
više predmeta od Slovačke, Litve, Češke, 
Francuske, Italije ili Portugala. To nikoga 
ne brine, a trebalo bi. Osim toga, vrijeme 
rješavanja svih građanskih predmeta 
pred prvostupanjskim sudovima je 150 
dana, jednako kao u Finskoj, Sloveniji ili 
Slovačkoj, a bolje od Francuske, Češke 
i Estonije. Prosjek trajanja tih postupa-
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Odgođena pravda je 
negacija pravde,  
priznaje Đuro Sessa

INTERVJU Predsjednik Vrhovnog suda Đuro Sessa o reformama u pravosuđu, izboru      sudaca i njihovim niskim plaćama te o neovisnosti sudstva i političkim pritiscima


